
 

 

 
 

 

Poznań, 30 marca 2023 r. 

 

Zapytanie 

ws. ilości wyciętych drzew na terenie miasta Poznania 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację, ile drzew zostało wyciętych (łącznie z 

drzewami przeniesionymi w inne miejsca) na terenie miasta Poznania w 2022 roku w związku 

z prowadzonymi przez miasto inwestycjami i jak ta liczba prezentuje się na tle ilości 

wyciętych drzew w latach 2015-2021.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


